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SWEDISH DESIGNS is among the top one-stop 
exhibition stand builders and a full service
interior design company in the Philippines. 

We specialize in delivering world-class custom 
built exhibition stand and retail environment 

displays. 

(瑞典设计（Swedish Designs）是菲律宾顶尖的一站式展台建造商之
一，也是全方位室内设计公司.)

(我们专注于交付世界一流的定制展台和零售环境展架.)



Apart from producing top-quality tradeshow displays, SWEDISH DESIGNS is 
renowned in designing and creating functional space plan. Our highly trained 

design and technical team is backed by nearly two decades of overseas 
experience which enables them to deliver relevant, functional and cost-effective

beyond client expectation designs.

Over the years, SWEDISH DESIGNS has designed and created award-winning trade show displays. 
In fact in 2015, our designs have been recognized as best booth in the following events, 62nd 

Annual National Mine Safety and Environment Conference held in Baguio, 40th Annual National 
Convention & 3E XPO organized by the Institute of Integrated Electrical Engineers (IIEE), Green 

Philippines 2015, and Philippine Travel and Tours Expo. 

(瑞典设计（Swedish Designs）不仅生产优质商展展架，更以设计和制定功能性空间方案而
闻名。我们的设计团队和技术团队经受过严格训练，拥有将近二十年海外经验，能够有针对

性地交付多功能、高性价比的设计，大大超出客户预期.)

(多年来，瑞典设计（Swedish Designs）成功设计和生产了多种商展展架并屡获殊荣。事实上，在 2015 
年，我们的设计在以下活动中被公认为最佳展台：在碧瑶市举办的第 62 届年度全国矿业安全与环境大

会、由综合电气工程师协会 （IIEE） 组织的第 40 届年度全国大会暨 3E XPO 展会、2015 绿色菲律宾，
以及菲律宾旅游观光展。)



Indeed, we have set high standards and built a good reputation in the trade show industry. This has 
allowed us to establish a strong presence in the market and provided us the chance to work with broad 
range of industries for many local and international companies. Our local clients include Oceana Gold, 

Solaric, Blue Coffee, Hi-Top, ALS Marine, EISkin, A-Plus, Huma, Inspire, among others. While Gree, Fujian 
Yanan China Show 2015, Yanmar and Wire Card are among our lists of international clientele.

To ensure that every specification demanded by our clients is in good quality and on time delivery, we 
are equipped with state-of-the-art high-functional tools and machineries in our approx. 42,000 square 

foot factory located at National Road, San Pedro, Laguna.

(我们确实在商展业树立了高标杆，也赢得了良好的口碑。这使得我们拥有了强大的市场影响力，也让我们有机会
与国内国际各行各业的公司开展合作。我们的国内客户包括 Oceana Gold、Solaric、Blue Coffee、Hi-Top、ALS 
Marine、ElSkin、A-Plus、Huma、Inspire，等等。同时格力、2015 年福建亚南中国展、洋马和 Wire Card 也是我

们的部分国际客户.)

(为确保客户提出的每一份规格说明都能实现高品质的准时交付，我们专门在我们的工厂配备了最先进的高性能工具
和机械。我们的工厂位于菲律宾拉古纳省 San Pedro 国道，占地约 42,000 平方英尺。)



To be a game changer in the design industry introducing innovative and contemporary 
approaches through Scandinavian concepts fused in furniture manufacturing and 
advertising exhibition display.

Materials that are high in strength and flexibility without losing its aesthetic essence put 
our companies close to the greater public’s needs. 

The thrust of Swedish Design Company lies on its flawless Scandinavian style carefully 
conceptualized by the experienced and credible designers of the company.  
The concepts are post modernly applied and infused in different clientele requirements.

Now, everyone can enjoy class and simplicity within pocket’s reach. Without saving too 
much on fancy pieces, Scandinavian deals are reasonably profitable as it likewise offers 
you a better return on your investment.

The team has been serving the industry of interior design and display exhibition for 
years handling diverse list of clientele from various industries. Our team works great even 
under pressure as we meticulously look into every detail of building from ideas to real 
pieces.

M I S S I O N
我们的使命

现代化的斯堪的纳维亚设计理念

轻型优质材料

极具性价比的服务

技术精湛的生产团队

L i g h t  we i g h t  q u a l i t y  m a te r i a l s

M o d e r n  S c a n d i n av i a n  co n ce p t s

Co s t  e f f e c t i ve  s e r v i ce

S k i l l e d  Fa b r i c a t i o n  Te a m

(致力于成为设计业的变革者，通过凝聚在家具制造和广告展览展示中的斯堪的纳维亚设计理念引入现代化
的创新方法 。)

(瑞典设计（Swedish Designs）公司的宗旨在于借助公司经验丰富、忠诚可靠的设计师之手，将斯堪的纳
维亚风格精心概念化并使其臻于完美 。)

我们使用的材料拥有较高的强度和灵活性，同时无损于其美学本质，使我们公司进一步满足更广泛的公众
需求。

现在，对所有人来说，经典与简约都触手可及。无需花费更多在花哨的部件上，斯堪的纳维亚式交易可在
合理盈利的同时为您提供更高的投资回报。

我们的生产团队在室内设计和展览展示行业工作多年，满足了大量来自各行各业客户的需求。即使在压力
之下，我们的团队也能取得出色成绩，这是因为我们精心研究从理念到实物的每一个生产细节。



EXHIBITION STAND FABRICATION • OCTANORM EXHIBIT RENTAL 

GRAPHICS PRINTING • SIGNAGES  • CORPORATE GIVEAWAYS 

CUSTOMIZED OFFICE & RESIDENTIAL FURNITURE 

LED TV, SOUND SYSTEM AND APPLIANCES RENTAL • GALLERY PANELS 

STANCHION • FURNITURE RENTALS 

MODULAR KITCHEN CABINETS & CUPBOARDS 

MODULAR OFFICE PARTITION & FURNITURE 

CARPETS • WALL COVERING • PLANKS • WINDOW BLINDS

展台制造 • 奥克坦姆展具租赁

图案印刷 • 标牌 • 企业赠品

个性化办公室与住宅家具

LED 电视、音响系统与器具租赁 • 走廊镶板

连接杆 • 家具租赁

组合式橱柜

组合式办公室屏风与家具

地毯 • 壁纸 • 板材 • 百叶窗

(RADSHOW ON DISASTER RESILIENCE)

ONE OF THE
LARGEST

AND
RELIABLE

EXHIBIT COMPANY
OF THE 

PHILIPPINES



SERVICES

fabrication
Exhibit Booth

(PSECE)

Hytera Alcro

Wonderful
Indonesia
ASEAN TOURISM  FORUM

DENT PRECISIONS (PDA)

Since it’s inception in 2014, 
Swedish Designs has brought unique, 

innovative and quality booth designs in 
the exhibition and event industry, and 

continually creating designs that 
satisfy the ever-changing needs of 

today’s exhibitors.

(RADSHOW ON DISASTER RESILIENCE)

(展台 制造业)

自 2014 年成立伊始，瑞典设计（Swedish Designs）便
开始将独特创新、高品质的展台设计引入展会活动行业，
同时其持续开发的设计方案亦可满足当今参展商不断变

化的需求。

海能达 (年防灾路演） 年菲律宾电子暨半导体展

奇妙的印度尼西亚
年东盟旅游业论坛DENT PRECISIONS 展 （PDA）
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INSIDE RACING

Turkish Airlines

FDR TIRES 

YSS SUSPENSION

Wonderful Indonesia

Amazing Thailand

神奇的泰国

土耳其航空公司 奇妙的印度尼西亚

年 INSIDE RACING 展

年
菲
律
宾
 P
TA
A 
旅
展



神奇的泰国

1000 Smiles Thai Festival
1000 Smiles Thai Festival 节庆



THK BOOTH

ZAMBOANGA 
TOURISM

PARK HOTEL GROUP

BNC

PSECE

MADRID FUSION

ATF

MINING ASIA BAGUIO

THK 展台
年菲律宾电子暨半导体展 

三宝颜市 （ZAMBOANGA） 旅游局
MADRID FUSION 大会

百乐酒店集团
ATF 大会

BNC
年亚州矿业大会（碧瑶市）



PREMIER INN

FURAMA

PAN PACIFIC

ACCOR HOTELS

普瑞米尔酒店

富丽华酒店

泛太平洋酒店

雅高酒店集团



BYD

E.C.A SEREL

JINKO

BSFIL

SOLAR SHOW

WORLDBEX

SOLAR SHOW

MADRID FUSION

比亚迪
太阳能展

ECA SEREL 公司
菲律宾国际建筑建材展 

晶科公司
太阳能展

BSFIL 公司
MADRID FUSION 大会



Renovatio n & Fit Out
Interior

Before

After

We specialized in delivering distinctive, 		
stylish but practical interiors

室内装修与装配

我们专注于交付与众不同、时尚雅致而又注重实效的内部装修。

之前

之后



HI - TOP Office

Reception

Workplace

Office  Interior designed by Swedish Designs INC.

接待处

工作区

瑞典设计（Swedish Designs）公司设计的办公室内景
(办公室)



Office  Interior designed by Swedish Designs INC.

工作区

•	 Provides construction services under construction management, design and build, 	
	 and IPD delivery systems.

•	 Preconstruction specialists focused on cost, value management, and 	 		
	 procurement.

•	 Construction phase supervision with proven ability to minimize disruption 	 	
	 to your ongoing activities.

•	 Track record, commitment, and approach to consistently meet or exceed 	 	
	 diversity goals.

根据施工管理、设计和建造以及 IPD 交付体系提供施工服务

专业预施工人才专注于成本和价值管理与采购

在施工阶段进行监督，经证明能最大程度地减少对正在进行的活动造成的破坏

跟踪记录、奉献并采用适用方法，持续达到或超出多元化的目标

HELIOS



UBM 

ASIAN EYE

OFFICE

SANTOLAN TOWN PLAZA



IT’S OUR 
PASSION

LOVE 
WORK

UBM 

OFFICE



Services
Other

Customized Office and Home Furnitures

Swedish Designs also offers the following services and supplies

Carpets

Ceiling Works
Modular Office Partition

Upholstery
Curtains

其他服务

瑞典设计（Swedish Designs）还提供以下服务和产品

个性化的办公室和住宅家具

吊顶工程

窗帘 家居装饰

地毯

组合式办公室屏风



Wall Covering

Octanorm Exhibit Stand

Graphics Printing
Signages

System Booths

Blinds

Planks

Sound System

LED

Stanchion

Audio Bulb

Furniture Rentals

Modular Kitchen Cabinets

Kiosk

标牌

音响系统

卷帘

租赁设备

电视

系统展台

壁纸

奥克坦姆展台

图案印刷 板材

连接杆

声控灯泡

租赁家具

售货亭

组合式橱柜



Working with Swedish Designs was a pleasant experience. They were on time with the meetings and 
set-up. They easily adjusted to the changes and they were open to suggestions. Most importantly, 

they understood the concept we were trying to project.

John Ferdinand C. Rosagas 
Vice President, sixinch Philippines

“
”

与瑞典设计（Swedish Designs）合作是非常愉悦的体验。他们准时参会，按时搭建展台，能够很快适应变
化，并且欣然接受建议。最重要的是，他们了解我们希望呈现的理念。

约翰 斐迪南 C. 罗萨迦斯
Sixinch Philippines 副总裁

TRUSTED  AND  RELIABLE



TRUSTED  AND  RELIABLE
值得托付，忠诚可靠



Our Divisions

Designers

Human
Resources

Sales
department

我们的部门

设计部

人力资源部

销售部

Acrylic
Division

Factory



Acrylic
Division

Graphics
Division

Factory
车间

亚克力制品部

绘图部





KM 31 Brgy. Landayan National Highway, San Pedro, Laguna, Philippines

(02) 918-94-57 • 918-99-69 • 734-85-90
info@swedishdesigns.com.ph

Follow Us

SwedishDesignsPH

Swedish Designs

swedishdesigns

www.swedishdesigns.com.ph




